

Title (en)

Fireproof fixing device of at least one pane.

Title (de)

Brandsichere Halterung mindestens einer Scheibe.

Title (fr)

Dispositif de fixation à l'épreuve du feu pour au moins une vitre.

Publication

EP 0384418 A2 19900829 (DE)

Application

EP 90103281 A 19900221

Priority

DE 3905727 A 19890224

Abstract (en)

A fireproof fixing device for single- or multi-pane glazing is shown, in which the pane or the panes (1a, 1b, 2a, 2b) is or are arranged between a holding profile (12) and a holding strip (17) and sealing elements (10, 11) which are mounted between the latter components (12, 17) and the pane or the panes. Apart from the holding profile shown in three variants, particular importance is also attached to the seals (10, 11), which are formed from a swell mat or mineral fibres. <IMAGE>

Abstract (de)

Es wird eine brandsichere Halterung für eine Ein- oder Mehrscheibenverglasung aufgezeigt, bei welcher die Scheibe bzw. die Scheiben (1a, 1b, 2a, 2b) zwischen einem Halteprofil (12) und einer Halteleiste (17) und zwischen diesen und der Scheibe bzw. den Scheiben (1a, 1b, 2a, 2b) angebrachten Dichtelementen (10, 11) angeordnet ist bzw. sind. Außerdem in drei Varianten aufgezeigten Halteprofil (12) kommt den aus einer Quellmatte oder Mineralfasern gebildeten Dichtungen (10, 11) besondere Bedeutung zu.

IPC 1-7

E06B 5/16

IPC 8 full level

E06B 5/16 (2006.01)

IPC 8 main group level

C21C (2006.01); **E06B** (2006.01)

CPC (source: EP)

E06B 5/165 (2013.01)

Cited by

EP1221528A1; EP0658677A1; EP0494477A1; EP2581534A1; FR2931177A1; EP1835084A3; EP1035267A2; EP0709540A2; EP0715051A1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB LI SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0384418 A2 19900829; EP 0384418 A3 19911016; EP 0384418 B1 19930602; AT E90138 T1 19930615; DD 300829 A5 19920806;
DE 3905727 A1 19900830; DE 3905727 C2 19930304; DE 59001581 D1 19930708

DOCDB simple family (application)

EP 90103281 A 19900221; AT 90103281 T 19900221; DD 33798790 A 19900220; DE 3905727 A 19890224; DE 59001581 T 19900221